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آینده نامعلوم الهیار در فنرباغچه
ســـایت فاناتیک ترکیه در گزارشـــی به وضعیت بازیکنان فنرباغچه در دوران مدیریت جدید و 

همچنین احتمال جدایی آنها در مهلت نقل وانتقالات تابستانی پرداخته است. در بخشی از 

مطلب این سایت آمده است: »علی کوچ، رئیس باشگاه فنرباغچه در مدت دو سالی که امور این 

تیم را در دست دارد، بازیکنان زیادی را به ترکیب تیم اضافه کرده که بیشتر آنها توسط دومین 

کومالی، مدیر فنی فرانسوی تیم که امور نقل وانتقالات باشگاه را نیز زیرنظر داشت خریداری 

شـــده اند. با بررسی خریدهای او مشخص می شود که بازیکنان جدید و خارجی فنرباغچه در 

این مدت چندان موفق عمل نکردند و تا حد زیادی نتوانستند انتظارات را برآورده کنند.« 

ایـــن ســـایت در مطلب خود نگاهی به وضعیت نفراتی چون مکـــس کروزه آلمانی، آندره آیو و 

همچنین اســـام سلیمانی، مهاجم سابق لسترســـیتی در فنرباغچه داشته و در ادامه درباره 

الهیار صیادمنش، مهاجم جوان و ایرانی این تیم نیز می نویسد: »صیادمنش قرار بود در آینده 

پیراهن شماره 9 باشگاه را به تن کرده و به مهاجم اصلی فنرباغچه تبدیل شود. او از استقال 

خریداری شد اما در تمرینات پیش فصل و بازی های تدارکاتی تیم نتوانست عملکرد قابل قبولی 

 داشـــته باشـــد و به همین دلیل به استانبول اسپور قرض داده شـــد. الهیار در این فصل تنها 

هفت بار پیراهن فنرباغچه را به تن کرده و هیچ گل یا پاس گلی نیز در کارنامه اش ثبت نشده 

است. به همین دلیل انتظار می رود که این مهاجم 18 ساله به زودی در مسیر جدایی قرار گیرد.«

مدافعگرانقمیتشارلروادرلیستخریدخنت

یک رقیب جدی برای میلاد محمدی
میاد محمدی، مدافع چپ ملی پوش ایرانی در این فصل عملکرد قابل قبولی در لیگ بلژیک 

داشـــته و پس از مدتی نیمکت نشینی توانست جایگاه ثابتی در ترکیب خنت به دست آورد. با 

این حال به نظر می رســـد این تیم بلژیکی در فصل تابســـتان به دنبال خرید یک مدافع چپ 

 گرانقیمت)همبازی قلی زاده در شـــارلروا( خواهد بود و این اتفاق خبر خوبی برای ملی پوش 

ایرانی نیســـت. ســـایت »فوتبال 24« بلژیک در گزارشی درباره نقل وانتقالات تابستانی خنت 

می نویســـد: »بروژ و خنت نه تنها در داخل زمیـــن رقبایی جدی  در این فصل بوده اند بلکه در 

خارج از زمین نیز نبرد جدیدی را آغاز کرده اند. هر دوی آنها در تاشند تا مدافع چپ شارلروا 

را به خدمت بگیرند. »نوریو فورتونا« آنگولایی به شدت مورد توجه خنت قرار گرفته است و شاید 

به زودی به گران ترین مدافع چپ تاریخ لیگ بلژیک تبدیل شـــود. گفته می شود شارلروا برای 

فروش او مبلغی بین 4 تا 6میلیون یورو درخواســـت کرده اســـت و خنت نیز تصمیم دارد او را 

به خدمت بگیرد. اگر خنت موفق به خرید فورتونا شود او باید با میاد محمدی برای رسیدن به 

جایگاه ثابتی در تیم رقابت کند. این مدافع ایرانی در این فصل پیشـــرفت خوبی داشته است 

و با عملکرد خوب خود توانســـته نانا آســـاره را نیمکت نشین کند. درصورت وقوع این انتقال، 

خنت نشان می دهد که برنامه های زیادی برای موفقیت در فصل آینده دارد و در تاش است 

تا یکی از مدعیان جدی قهرمانی باشد.«

رضاییدرتمریناتبروژشرکتکرداماماندنینیست

شارلروا همچنان امیدوار به کاوه
کاوه رضایـــی از دیروز دوباره به جمع بازیکنان بروژ اضافه شـــد. این مهاجم ایرانی اگرچه در 

مدت حضور قرضی اش در شالروا نمایشی عالی داشت و به روزهای اوجش برگشت اما ظاهرا 

مدیـــران بروژ تمایلی به حفظ رضایی ندارند و در روزهای اخیر بارها اخباری مبنی بر فروش او 

در مهلت نقل وانتقالات زمســـتانی شنیده می شود. اگر چه از نانت فرانسه و آنتورپ به عنوان 

اصلی ترین مشـــتریان او یاد می شـــود اما یک رسانه بلژیکی معتقد است که مهاجم 28 ساله 

ایرانی هنوز شانس بازگشت به شارلروا را دارد. در مطلب این سایت آمده است: »کاوه رضایی 

تمرینات آماده ســـازی خود برای فصل جدید را از روز جمعه)دیروز( با بروژ آغاز کرد، اما هنوز 

قطعی نیست که این بازیکن ایرانی فصل بعد در تیم قهرمان بلژیک خواهد ماند یا راهی باشگاه 

دیگری می شود. به تازگی اخباری مبنی بر ابراز تمایل شارلروا برای حفظ مجدد او شنیده شده 

است و گفته می شود همچنان در صدر لیست خرید این تیم قرار دارد. گورخرها)لقب شارلروا( 

در ایـــن فصـــل او را به صورت قرضی از بروژ به خدمت گرفتند و حـــالا تصمیم دارند او را برای 

مدتی طولانی تر در اختیار داشـــته باشند. از سوی دیگر شارلروا دوست ندارد بخش عمده ای 

از پولـــی که برای فروش رضایی به بروژ از آنها دریافت کرده بود را دوباره به آنها پس بدهد، اما 

آنهـــا تصمیـــم دارند به هر صورت ممکن، چه به صورت قرضی و چه دائمی او را فصل بعدی نیز 

در ترکیب خود داشته باشند.«

باقریدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

سکوتبهدرخواستفدراسیون؟

کسی حق ندارد به 
من بگوید حرف نزنم

این روزهـــا کریم باقـــری، مربـــی محبوب و 

دوست داشـــتنی پرسپولیسی ها که به عقیده 

خیلی ها از جمله عوامل مهم موفقیت سرخ ها 

محسوب می شود در سکوتی عجیب و طولانی 

قرار گرفته اســـت و حاضر نیســـت با رسانه ها 

گفت وگو کند. 

برخی ها این سکوت آقا کریم را به همکاری اش 

با تیم ملی ربط می دهند و بر این باورند که این 

خواسته فدراسیون بوده که دستیار اسکوچیچ 

با رســـانه ها صحبت نکند و این اتفاق هم برای 

جلوگیری از حاشیه هایی بوده که ممکن است 

در مسیر شروع لیگ ایجاد شود. 

دیـــروز برای آگاهی از صحت و ســـقم این خبر 

بـــا مربی ســـرخ ها تماس گرفتیـــم، اما کریم 

باقری همچنان اصرار داشـــت که در مورد این 

موضوع و موارد دیگـــر صحبت نکند، اما بعد 

از اصـــرار »فرهیختگان« خیلـــی کوتاه گفت: 

»کسی این حق را ندارد که به من بگوید صحبت 

بکنـــم یا نه! این حرف ها را کســـانی که من را 

می شناســـند نباید مطرح کنند. من تا به حال 

از هیچ کسی توصیه نگرفته ام و اصا طرح این 

 موضوع و سوال در این خصوص از من چندان 

جالب نیست.« 

»فرهیختگان« بررسی کرد ؛ چرا اعضای انتخاب شده برای هیات مدیره سرخابی ها کارایی ندارند؟

روغنی:وزیرورزشووزیرامورخارجهدرامورپرسپولیسدخالتمیکردند

دلایل رد پیشنهاد پرسپولیس به ایوانکوویچ

بدهیبهبرانکو2برابرمیشود؟

خبرهای خوبی از باشگاه استقال به گوش نمی رسد و آبی های 

پایتخـت عاوه بـر مشـکات مالـی و همچنین شـکایت های ریز و 

درشـت داخلی و خارجی در مسـتطیل سـبز هم با اخبار ناراحت 

کننـده ای روبـه رو می شـوند. بعـد از اینکه آبی ها رضـا آذری جوان 

را بـه دلیـل پارگـی ربـاط صلیبـی از دسـت دادنـد، بـار دیگـر خبر 

پارگـی ربـاط صلیبـی مرتضـی تبریـزی کام هواداران اسـتقال را 

تلـخ کـرد تـا آنهـا نگـران رونـد مصدومیت هـای شـدید بازیکنـان 

تیـم محبوب شـان شـده و ایـن بیم را داشـته باشـند کـه هر لحظه 

سـتاره های تیـم را از دسـت بدهنـد. در بیـن ایـن اخبـار برخـی 

اظهارنظرهـای پزشـک و سـرمربی تیـم باعـث شـد تا ایـن موضوع 

تـا حـد زیـادی مـورد توجـه رسـانه ها قـرار بگیـرد و بایـد منتظـر 

مانـد و دیـد مدیـران اسـتقال چطـور می خواهنـد ایـن قضیـه را 

مدیریـت کنند. 

 کنایه ستوده و واکنش فرهاد

پزشـک آبی هـا در گفت وگویـی کـه بـا سـایت باشـگاه انجـام داد 

بعـد از اینکـه درخصـوص وضعیـت مصدومـان تیـم توضیحاتی را 

ارائـه داد، از مربیـان بدنسـاز درخواسـت کـرد که تمرینـات خود را 

مناسـب بـا شـرایط کنونـی بازیکنـان انتخـاب کننـد و از تمرینات 

پیش فـرض اسـتفاده نکننـد. این صحبت های پزشـک اسـتقال 

کـه نوعـی کنایـه بـه مربـی بدنسـاز تیم بـود خیلـی زود در فضای 

مجازی دست به دسـت چرخید و باعث شـد موضوع برای رسانه ها 

جالب شود و به دنبال عواقب این مصاحبه باشند و از کنایه های 

پزشـک بـه کادر بدنسـازی تیـم صحبت کنند. 

فرهاد مجیدی اما خیلی زود به صحبت های پزشـک تیم واکنش 

نشـان داد و بـا انتشـار عکسـی از علیرضـا ربانـی، مربـی بدنسـاز 

اسـتقال بـه تعریـف و تمجیـد از او پرداخـت تـا بـه ایـن شـکل بـه 

حرف هـای سـتوده واکنـش نشـان بدهـد و مخالفـت خـود را بـا 

نظـر او اعـام کنـد. قبـا هم صحبت هایـی دربـاره اختاف مربی 

و پزشـک تیـم منتشـر شـده بـود کـه ماجـرای اخیـر بـه آن دامـن 

زد. ایـن اتفاقـات هـم در روزی رخ داد کـه سـعادتمند در برنامـه 

ورزش و مردم حضور داشـت و از سـرمربی تیم اعام حمایت کرد. 

 مصاحبه ای که رفت و دوباره برگشت!

بعـد از اینکـه فرهـاد مجیـدی در صفحـه شـخصی خـود بـه 

صحبت های سـتوده واکنش نشـان داد، سـایت باشگاه استقال 

در اقدامـی عجیـب مصاحبـه پزشـک تیم را حذف کـرد تا این طور 

به نظـر بیایـد کـه باشـگاه بـا سـرمربی تیـم هماهنـگ اسـت اما با 

گذشت دقایقی بار دیگر این مصاحبه در سایت باشگاه قرار داده 

شـد تـا هیچ کـس متوجه این موضوع نشـود که ایـن مصاحبه چرا 

درج شـد، چـرا حـذف شـد و چـرا دوباره برگشـت. حداقل انتشـار 

دوبـاره آن نشـان می دهـد کـه بیـن مدیـران باشـگاه و کادر فنـی 

هـم ارتبـاط چندان حسـنه ای وجـود ندارد!

 ستوده برود، نوروزی هم می رود؟

پزشـک آبی هـا در تمریـن دیروز تیمش حاضر نشـد تا خیلی ها به 

دنبـال دلایـل ایـن غیبت باشـند. برخی هـا که در اطراف باشـگاه 

اسـتقال حضـور دارنـد بـر ایـن باورنـد کـه فرهـاد مجیـدی بعد از 

خواندن مصاحبه سـتوده به باشـگاه اعام کرده که او حق حضور 

در تمرینـات را نـدارد و باشـگاه بایـد به دنبال پزشـکی جدید برای 

تیم باشـد و برخی هم معتقد بودند که حضور پیدا نکردن سـتوده 

در تمرینـات نوعـی اعتـراض قهرگونه بـود اما اگر این موضوع حل 

نشـود و مجیدی به اخراج این پزشـک پافشـاری کند این احتمال 

وجـود دارد کـه دکتـر نـوروزی که کلینیک باشـگاه را اداره می کند 

هـم از سـمت خـود اسـتعفا بدهـد و ایـن اصـا بـه نفـع باشـگاه 

اسـتقال نیسـت. نـوروزی در سـال های اخیـر در چنـد مقطـع با 

باشـگاه بـه مشـکل خـورده و بعید نیسـت که دوباره اخبـار مربوط 

به قطع همکاری اش منتشـر شـود!

 حذف به خاطر حقیقت گویی!

بـرای اینکـه حرف هـای سـتوده را مورد بررسـی قرار دهیـم با یکی 

از پزشـکان قدیمـی و البتـه بـه نـام کشـورمان دقایقـی گفت وگـو 

کردیـم. هرچنـد او بنابـر دلایلـی نخواسـت که نامش فاش شـود. 

این پزشـک فوتبال به »فرهیختگان« گفت: »در این شـرایط بهتر 

اسـت کنـار گـود بنشـینیم و نـگاه کنیم تـا مبادا متهـم به حمایت 

از قشـر یـا گـروه خاصـی شـویم، امـا بایـد بگویـم کـه حرف هـای 

پزشـک اسـتقال تا حد زیادی درسـت اسـت و مربیان بدنسـازی 

بایـد در شـرایط این چنینـی تمرینـات پیشـگیرانه کـه در تمـام 

دنیـا هـم رایـج اسـت را پیـش از شـروع تمرینـات انجـام دهند که 

می توانـد تـا حـد بسـیار زیـادی از مصدومیت هـای بازیکنـان در 

شـرایط مشـابه شـرایط فعلی جلوگیری کند. البته کادر پزشـکی 

هـم بایـد بررسـی دقیقـی بـر وضعیـت سـامت بازیکنـان داشـته 

باشـد امـا مصدومیت هایـی کـه در ایـن مـدت شـاهد آن بودیـم 

بـه دلیـل تمرینـات بدنسـازی اسـت که تیم هـا انجـام می دهند و 

اصولی نیسـت. شـما تیم های بزرگ دنیا را نگاه کنید. کدام شـان 

از ایـن دسـت مصدومیت هـا بـه خـود می بیننـد؟ من بـا اطمینان 

می گویـم کـه در ایـران هـم فقـط یـک مربی دیـده ام کـه تمرینات 

پیشـگیرانه انجـام می دهـد و آن هـم کـی روش بـود.«

بـا ایـن اوصـاف بایـد گفـت درخواسـت مجیـدی بـرای حـذف 

سـتوده به خاطـر گفتـن حقیقـت بـوده و البتـه باید دیـد کادرفنی 

همچنـان)در ظاهـر( مـورد حمایـت سـعادتمند و هیات مدیـره 

خواهـد بـود یـا اینکـه این اتفاقات شـرایط را به شـکلی دیگر پیش 

می بـرد چراکـه از مدتـی قبـل بحـث احتمـال قطـع همـکاری بـا 

مجیـدی در پایـان فصـل مطـرح شـده اسـت. 

گزارش»فرهیختگان«ازروزپرالتهاباستقلالواختلافاتیکهعلنیشد
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